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§ 5
Ett grönt och skönt takpaket för Stockholm. Remissvar 
FSK 2017/500

Beslut 
Fastighetsnämnden beslutar enligt fastighetskontorets förslag:

1. Fastighetsnämnden beslutar att godkänna och överlämna 
fastighetskontorets tjänsteutlåtande som svar på remissen.

Handlingar i ärendet
2. FSK 2017/500-3 (Godkänd - R 1) Ett grönt och skönt 

takpaket för Stockholm. Remissvar
3. FSK 2017/500-1.2 Bilaga 1 Remissbrev 
4. FSK 2017/500-1.1 Bilaga 2 Motion

 

Nämndens behandling av ärendet 
 

Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet).
 

Beslutsgång
Ordföranden Stefan Hansson (S) finner att nämnden beslutar enligt 
kontorets förslag.
 

Särskilt uttalande
Särskilt uttalande lämnas av Åke Askensten m.fl. (MP) enligt 
följande:
 
Stockholm stads tak är idag en outnyttjad resurs som i betydligt 
större omfattning kan tas tillvara för både rekreation samt 
energibesparande åtgärder i form av solpaneler. Fastighetskontorets 
idag redan befintliga arbete med att bättre utnyttja stadens tak kan 
därför med fördel trappas upp och ges högre prioritet. På sikt 
behöver en heltäckande inventering göras för  att öka 
utbyggnadstakten av solpaneler på det egna beståndet där så är 
lämpligt/möjligt.
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